

City Garden Read, a large villa The last 20 sets of the highest income
After 2014, left bank of the spring The elephant group beyond

左岸春天

升级力作

花园洋房VIP客户全城火爆预约中，到访即有惊喜好礼！



On the left bank luxurious

左岸豪庭

左岸系 TOP 作品

大象集团超越力作—左岸豪庭，

得城市以大地，还城市以地王。地处薛城区北侧，坐拥小沙河岸生态景观，多元化产品规划，纯熟繁华配套。以王者之势，引领薛城步入“超越时代”

The elephant on the left bank group beyond force - luxurious.

City to the earth, and the city to land. Located in the north of 20 xuechengqu, sitting on a small sand Banks of the river ecological landscape, diversified product planning, prosperous. Inevitable, leading the standard into the era

Highly diversified product planning, prosperous. Inevitable, leading the standard into the era



花园洋房
稀缺多层/精品小高层
Garden villa scarce multilayer



电梯直通入户
Lifts household



城市街区围合组团
City blocks to surround close group



LOK厅搭配中厨系统
LOK hall with hutch system

◎鉴赏专线 0632-7625 666/999

◎售楼地址/项目地址: 薛城区德仁路西侧, 左岸春天东区南侧
◎投资商: 大象集团 ◎开发商: 枣庄市鑫城房地产开发有限公司 ◎全案代理: 住友顾问
此单页图文仅作形象宣传推广使用, 本项目所有图文细节最终以政府批文及双方买卖合同为准



扫一扫 更多惊喜